
Zipislnica

ZO ZaSadnlltia V′ bOrll POZem.kOV`ho spoloこ enstva Roko6 Nitrianske Suこ any
zo dtta 08.07.2022

Pritomnf zavybar PS: Ing. Pavo Cario. PhDr. Pavol Revay, Ing. Zdenek N6roda" ivan
Slahiar. Lubornir Bohdd

Pritomny za DR: ing. Vladimir Sladkal,

Program:
1. Otvorenie a obozn6menie s programom
2. Vyhodnotenie priebehu VZ
3. Informticia o Ziadostiach na zasielanie dividencl na irdet podielnikov
4. TaZba drer a

5. Schvdlenie niijomnei zmluvl,-/prechod k pozemku
6. lnform6cia o stave financif
7. Diskusia
8. Ziner

Kbodu 1:

Predseda PS p. Ca[o privital pritomnl,ch a otvoril zasaclnutie vi,boru. predloZil
program zasadnutia, ktory bol schv6len1,.

K bodu 2:

Predseda PS p. Caio zhodnotil priebeh YZ. Pote5ujirca.je informdcia Le yZ sa
ztidastnilo 64-5 percenta podielnikov do sveddi o z6u.ime o pr6cu PS. ZhromaZdenie prebehlo
bez ruSivj,ch vplyvov.

K bodu3:
Predseda PS p. Caio infonnoval o Ziadostiach ktor6 zaslali p. Bibidna Neubaverov6

aZuzana Tanenbergov| apoladuiir zasielanie dividend na beZnd tidty. Vfbor sa bude touto
problernatikou zaoberat'do budircna. Treba si r,Sak uvedomit'Ze qplatu dividend schval'ujrl
podielnici na YZ a keby nepri5la 1y'zicky naclpolor.idn6 viidiina, tak by sa nemohla schvdiif
ani vlfplata dividend.

K bodu 4:
Pan Caf,o informoval ot'aZbe dreva. Zatial je vyt'aZene 564 m.. faZbdr R. Fio nestiha

a musfme ho posfrit'. Resp. n6jsf e5te in6ho t'aLbara. Vldknina bude po novom po 55 €/m3.
Vzlrladorn o vysokli zintem o drevo je potrebnd sprisnit' kontrolu samovyroby a limitoyat
tnax. mnoZstvo podfa vlriky podielu.

K bodu 5:

Pdn Slabiar informoval o zmluve na pren6jom pozemku/prfstLrpov6 cesta k pl6novane.i
stavbe rodinndho domu Pavla Caiu a manZelk,v. V stlade s vyjadrenim podielnikov na VZ
v roku 2019 ie r,rySka pren6jmu na prechod cez urb6rsky pozemok k vlastnanu pozemkul € na
dobu 70 rokov. Takto sa postupuje pri Ziadatel'och od roku 2019. ilenka dozornej rady p.



FodorovS md iny prdvny ni.zor na tento postup a zaslala vyboru odporudenie ako by mal
postupovaf pri takychto prenijmoch a nawhla zriadenie vecn6ho bremena.

Predseda dozor:nej rady p. Sl6dkay navrhol zmluvu o pren6jme podpisat' zatial na 2
roky a potom ju zmenif na zmluvu so zriadenim vecn6ho bremena.
Pdn P. Caio pripomemil Ze zmluvu pre zriadenie vecndho bremena musia podpisaf
vSetci podielnici/do je nere6lne/ . Kataster ako aj stavebny' urad re5pektuje zmiuvy
o pren6jme/prechode k pozemku/ podpisan6 dlenmi r,jboru PS.

Pri hlasovani o zmluve o prendjme pozemku/prechode k pozemku/ p. Pavla Cariu
a manZelky, dlenovia r,jboru hlasovali jednohlasne za podpisanie zmluvy.

K bodu 5: Hospodiir p. N6roda informoval o stave na fiCIte PS ktorf je 72 524,25 Eur.
Spomenui Ze p. M. Mikula dorudil potvrdenie Ze p6vodn6 motorovS pila od p. Taliana je
neopravitel'nd a treba ju vyradif.

K bodu 7
Diskusia

Pdn Slabiar informoval o kontrole ORHaZZ v Prievidzi ktor6 prebehla bez zdvainych
zisteni. Zdroveil pripomenul Ze ie vi,hl6sen,r,- das zvy5en6ho nebezpedenstva vzniku
poZiaru a preto je potrebnd zvfSit' ostraZitost' a kontroly v lese.
P6n Cario informor,al o podpisovani znh-iv pre vlrsporiadanie pozemkov ktori sir
v spr6ve lesor,, SR pod spravu urbaru. Overovanie podpisov prebieha na obecnom
frade.
P6n Cairo vyzve dlZnfka Agrema Bratislava Juraj Ko3ik na zaplatenie pohl'ad6vky
4762.00 Eur zroku 2017. Vpripade nefrspe5nosti bude pohfaddvka posunut6 na
mimosudne r,1rm6hanie.

P6n NAroda pripomenul ab1, predseda p. Caio v-r.volal rokovanie s PS Dolin-v
ohl'adom pol'ovndho reviru ako to vy.plynulo s poZiadavky naYZ.

K bodu 8: Predseda PS pod akclval za irdast' a rokovanie ukondil.

NajbliZiie zasadnutie vyboru PS bude zvolane podl'a potreby

Zapisal: PhDr. Pavol Revay

Ing" Pavol Caio
predseda


